
 
   

Busdrift i Tingbjerg under byudvikling 

 

Kære bestyrelse for Tingbjerg Bydelsforening 

Tak for jeres henvendelse om busdriften i Tingbjerg. Jeg sætter stor pris 

på det gode samarbejde med boligorganisationerne og bydelsforenin-

gen i Tingbjerg og anerkender det engagement, I lægger i at skabe 

bedre vilkår for områdets beboere. 

Jeg er fuldt ud bevidst om de udfordringer, som den begrænsede bus-

drift kan medføre – især for ældre og gangbesværede borgere, der har 

brug for nem adgang til indkøb og andre vigtige aktiviteter. Derfor er 

det vigtigt at finde en løsning på problemet. 

Jeg er orienteret om, at der har været afholdt et møde mellem Økono-

miforvaltningen og boligorganisationerne i Tingbjerg, hvor netop dette 

emne blev drøftet. Vi sætter stor pris på den konstruktive dialog og det 

fælles fokus på at sikre en løsning for området. 

Økonomiforvaltningen arbejder tæt sammen med Movia for at under-

søge og finde mulige løsninger, der sikrer busbetjening af områderne i 

perioden med gravearbejde. Muligheden for, at busdriften dækker en 

større del af området, undersøges, herunder muligheden for stoppeste-

der tættere på f.eks. kirken. 

Medlemsforslaget om, at Økonomiforvaltningen skal arbejde for øget 

busbetjening i Tingbjerg, blev udvalgshenvist på Borgerrepræsentatio-

nens møde d. 28. november. Det betyder, at forslaget vil blive behand-

let i Økonomiudvalget i starten af det nye år. 

Økonomiforvaltningen fortsætter arbejdet med at finde en løsning for 

busdriften i Tingbjerg og vil orientere boligorganisationerne, når en løs-

ning er fundet. 

 

Med venlig hilsen, 

Lars Weiss 
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